
Bestyrelses Referat Kalvebodhus 27. August. 2024

Tilstede: Joan Røge, Björn Langfeldt, Filip Kastrup, Søren Mielche og Peter Fogh

1. Udeservering
Der er opstået tvivl om, hvilke instanser der skal give tilladelse til udeservering på
privat fællesvej, der tilhører Kalvebodhus. Rallys har endnu ikke indgået en aftale
med Kalvebodhus omkring udeservering, men har søgt og fået
udeserveringstilladelse fra Københavns Kommune. Vi undersøger nu, om Rallys kan
have udeservering på Schubertsvej uden vores accept.

2. Støj fra Rallys
Flere beboere har klaget over larm fra Rallys efter kl. 20:30. Bestyrelsen opfordrer til
dialog, men hvis dette ikke er muligt, kan man kontakte Københavns Kommunes
støjvagt på telefonnummer 33 66 25 85.

3. Havegennemgang.
Der har været en havegennemgang den 1. oktober. Generelt så det fint ud – tak for
det! Husk, at hvis dit stakit trænger til maling, kan du henvende dig til bestyrelsen for
at få udleveret maling.

4. Fællesarbejde.
Søndag den 15. september vil der være fællesarbejde. Vi mødes kl. 11.00 i gården.
Som altid afslutter vi dagen med fællesspisning.

5. Stakit mellem haver.
Under karnap-murerarbejdet er der mellem haverne fjernet en del af stakittet. Dette
vil blive reetableret. Grundet økonomi vil arbejdet blive udført over 2-3 etaper.

6. Affald – Stort indbo og lignende.
Igen er der sat en masse affald i skralderummet til stort indbo. Bestyrelsen vil nu
opsætte videoovervågning i stort indbo- og elektronikskurene.


